

# Motor Supersurance

## 汽車超級保險

Provide you with extensive coverage on the road  
為你在道路上提供周全保障



# Motor Supersurance

Driving is fun, but it will be a lot less fun when you get caught by the bills after an accident. QBE Hong Kong's Motor Supersurance offers comprehensive protection against the financial losses arising from driving your car, and also a list of FREE driver support services that ensure you can enjoy the most out of your driving experience.

## Third-party Cover

Full compliance to the compulsory insurance requirements on third-party liability coverage:

- Death or bodily injury to third party
- Damage to third party property

## Comprehensive Cover

- Repair cost upon damages caused by collision, fire, theft and other accidental losses.
- Replace for a new vehicle when the insured vehicle become a total loss in the first year after you buy your new car.
- No claim discount available even if you have made a claim (terms and conditions apply).
- No excess for windscreen damage if your claim is below HK\$4,000.
- Rental charges of an alternate vehicle during repair.
- Medical expenses and death benefit for you or other named drivers in accident whilst driving the Insured vehicle.

## Free Driver Support Services

- 24-hour free towing
- 24-hour driver support hotline
  - Free emergency roadside assistance service
  - Free legal and claims advisory service
- Claims recovery service

## Cross-border Driving Covers

- Travel assistance
- (Optional) Extension to Guangdong province

Remarks: This brochure is only a summary. Please refer to the Policy for full terms and conditions.

駕駛，就是有趣。不過如你遇上交通意外，並因而收到大量賬單就沒趣了。昆士蘭保險香港的「汽車超級保險」為各種駕駛時潛藏的風險提供全面的保障，更提供多項免費的路面支援，讓你可全心全意享受駕駛的樂趣。

### 第三者保險

完全符合法例對第三者責任保險的要求：

- 第三者傷亡
- 財物損毀

### 綜合保險

- 修理由碰撞、火災、盜竊及各種意外事故所引致的汽車損毀的費用。
- 若受保汽車全損時車齡不足一年，可獲新車賠償。
- 即使曾經索償，續保時仍可享受無索償折扣（受條款及細則約束）。
- 出現擋風玻璃損毀時，不超過4,000港元的修理費用可獲豁免「墊底費」。
- 維修期間代用車輛的租賃開支。
- 如你或記名司機駕駛受保汽車時遇上意外，可獲醫療保障及身故保障。

### 免費路面支援

- 24小時免費拖車
- 24小時支援熱線
  - 免費中途緊急修理援助
  - 法律及賠償諮詢
- 第三者責任追討服務

### 跨境駕駛保障

- 旅遊支援
- 另有「廣東省延伸保障」可供選擇

**Company Profile** 公司簡介

**QBE Hongkong & Shanghai Insurance Limited (QBE Hong Kong)** offers a comprehensive range of non-life insurance solutions for both corporate and personal customers. QBE Hong Kong is part of the QBE Insurance Group.

**QBE Insurance Group** is a general insurance and reinsurance company with operations in key insurance markets. Listed on the Australian Securities Exchange, QBE Insurance Group is headquartered in Sydney and employs more than 12,000 people in 31 countries and territories.

昆士蘭聯保保險有限公司（昆士蘭保險香港）為企業及個人客戶提供全面的非人壽保險方案，屬昆士蘭保險集團之成員公司。

昆士蘭保險集團為一般保險及再保險公司，業務遍及主要保險市場。昆士蘭保險集團於澳洲證券交易所上市，其總部位於悉尼，在31個國家及地區有超過12,000名員工。



**QBE**

**QBE Hongkong & Shanghai Insurance Ltd.**

**昆士蘭聯保保險有限公司**

33/F, Oxford House, Taikoo Place,

979 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong

香港鰂魚涌英皇道 979 號太古坊濠豐大廈 33 樓

CS Hotline 客戶服務熱線：+852 2828 1998 CS Fax 客戶服務傳真：+852 30093512

Website 網址：www.qbe.com/hk